
        Dr. Szeiffert Ivett Aljegyző asszony részére! 

 

 

Kisbér Batthyány tér 4/B társasház közös képviselőjeként azzal a kéréssel fordulok 

Önhöz, illetve a Kisbér Város Képviselő testületéhez, hogy szíveskedjenek 

megvizsgálni, kivágatni társasházunk mellé kb.35-40 éve telepített fenyőfákat. Kettő 

darab lombozata közvetlenül hozzáér a lakóházunk oldalához, szeles-viharos időben 

lakótársak pihenését rendkívüli módon zavarja. 

Továbbá magasságuk meghaladja a lakóházunk tetejét, így a lehulló lomb és toboz 

eltömíti az esővíz lefolyókat, melynek tisztítása is gondot okoz! Gyalogos járdáinkra 

ráfolyik a fákból szivárgó gyanta, amely gondot okoz elsősorban a lépcsőház 

takarításában, és a lábbelikre történő tapadásra. 

Társasházunk lakóinak többsége támogatja a fák kivágását, ez a korábban megtartott 

erdészeti szakemberrel történt megbeszélés során, került elhatározásra. 

Vállaljuk a kivágott fák helyett, kis lombozatú fák telepítését. 

 

Kérjük kérelmünk vizsgálatát, támogatását. 

 

Köszönettel, társasházunk támogató lakói nevében: 

 

                                       

                                                                                                 Nedoba Margit 

                                                                                                 közös képviselő 

Kisbér, 2023.08.28. 

 

Melléklet fotók csatolva. 

 

 

 

 


